
 
Zápis 

z valné hromady Okresního sdružení České unie sportu Karviná,  z.s.,  konané  

20.listopadu 2024 od 16,oo hod. v malém sále Slezské univerzity v Karviné 1 -  Fryštátě. 
Valná hromada byla svolána na základě rozhodnutí výkonného výboru elektronickým 

pozváním  všech členů společně s podkladovými písemnými materiály a mandátem. 

 

Účast : 
Delegáti SK-TJ a okresních sportovních svazů  

Pozváno     108  delegátů /z toho 103 SK/TJ a 5 svazů/ 

Přítomno    47  delegátů s platným mandátem tj.  43,50 % 

 

Bod 1. Zahájení 
Valnou hromadu zahájil předseda Ing. Libor Dluhoš, přivítal všechny přítomné a předal slovo 

paní Dagmar Vysloužilové, která byla pověřena řízením  této VH. 

 

Program 
1. Zahájení  

2. Schválení jednacího řádu 

3. Volba komisí : mandátové a návrhové 

4. Zpráva o činnosti výkonného výboru OS ČUS Karviná, z.s. 

5. Zpráva Kontrolní komise OS ČUS Karviná, z.s.  

6. Zpráva mandátové komise 

7. Diskuse 

8. Schválení příjmů a výdajů, Výroční zprávy, Rozvahy, Výkazu zisku a ztrát OS ČUS  

    Karviná, z.s. za rok 2023 a rozpočtu OS ČUS Karviná na rok 2024 

9.Návrh usnesení 

10. Závěr 

       

Bod 2. Schválení jednacího řádu 
Jednací řád byl všem delegátům odeslán elektronicky e-mailem spolu s pozvánkou. 

Jednací řád byl schválen bez připomínek. 

Hlasování : pro 47  delegátů z 47 přítomných delegátů, proti 0, zdržel se 0 

 

Bod 3. Volba komisí 
A/ Mandátová komise 

Dagmar Pipreková – členka výkonného výboru OS ČUS Karviná, z.s. a delegátka TJ  

                                  Albrechtice u Českého Těšína, z.s. 

     Vlastimil Zářecký –  delegát  TJ Baník Havířov, z.s. 

     Jiří Novák –              delegát SK Slavia Orlová, z.s.      

Hlasování: Pro 46 delegátů z 47 přítomných delegátů, proti 0, zdržel se 1 

 

                

B/ Návrhová komise 

Milan Klívar –              člen výkonného výboru OS ČUS Karviná, z.s. a delegát Okresního 

                                      svazu volejbalu Karviná 

     Martina Bernatíková – delegátka Klubu jachtingu Těrlicko, z.s. 

     Jana Noszková –          delegátka TJ Baník Karviná, z.s. 

Hlasování: Pro 47 delegátů z 47 přítomných delegátů, proti 0, zdržel se 0 

 



 

Bod 4. Zpráva o činnosti výkonného výboru OS ČUS Karviná, z.s. 

 
Zprávu o činnosti OS ČUS Karviná, z.s.  za období od 22.listopadu 2023 do 20.listopadu 

2024 přednesl předseda  ing. Libor Dluhoš. Zpráva v příloze originálu zápisu. 

 

Bod 5. Zpráva Kontrolní komise OS ČUS Karviná, z.s 
Zprávu Kontrolní komise, na základě usnesení KK, přednesl její předseda p. Bronislav 

Schimke. Zpráva v příloze originálu zápisu. 

 

Bod 6. Zpráva mandátové komise 
Zprávu mandátové komise přednesla p. Dagmar Pipreková 

Hlasování o schválení zprávy : -pro 47 delegátů z přítomných 47 delegátů, proti 0, zdržel se 0 

Zpráva mandátové komise s podpisy všech jejich členů, presenční listiny a mandáty delegátů 

SK -TJ… a okresních sportovních svazů jsou založeny s originálem zápisu. 

Dále VH jednala dle stanov čl. III. Odst. 2.7. : „po půlhodině po plánovaném zahájení není 

přítomna nadpoloviční většina účastníků s hlasem rozhodujícím, je valná hromada usnášení 

schopna v počtu přítomných“. 

 

Bod 7. Diskuse 
Petr Rabas – předseda Moravskoslezského klubu Karviná, z.s.  

- Požadavek na sjednocení sazby náhrady za cestovné /svazy, SK-TJ, ČUS/ např. na 7,- 

Kč/km, aby se nemuselo dokládat TP vozidla, které stejně jsou již neplatné a 

nemusely se z důvodu nízké náhrady fiktivně navyšovat km.  

P. Vysloužilová reagovala, že výše náhrady za cestovné je v kompetenci jednotlivých 

svazů, SK/TJ i ČUS na základě svých interních směrnic. Není pravda, že TP již 

neexistují, jsou k dispozici v elektronické podobě. Každá organizace má právo si 

zvolit výši náhrady svou interní směrnicí, max. však do výše zákona. ČUS vždy při 

vyplácení cestovního příkazu vyžaduje doložení TP. 

 

Bod 8.  Schválení příjmů a výdajů, Výroční zprávy, Rozvahy, Výkazu zisku 

a ztrát OS ČUS Karviná, z.s. za rok 2023 a rozpočtu OS ČUS Karviná, z.s. 

na rok 2024 

 
Schválení příjmů a výdajů, Výroční zprávy, Rozvahy, Výkazu zisku a ztrát OS ČUS Karviná, 

z.s. za rok 2023 a rozpočtu OS ČUS Karviná, z.s.na rok 2024 

 
Hlasování pro 47 delegátů, proti 0,  zdržel  se hlasování 0 

 

Bod 9. Návrh na usnesení 
Zástupce návrhové komise p. Milan Klívar seznámil delegáty s návrhem usnesení VH  

OS ČUS Karviná, z.s.   

 

Hlasování o platnosti usnesení : pro 47 delegátů, proti 0, zdrželi se 0 

 

Bod 10. Závěr 
Valnou hromadu ukončil předseda p. Ing. Dluhoš, poděkoval přítomným za jejich účast, 

projevil  však i nespokojenost s malou účastí delegátů na VH a zdůraznil konání příští VH, 

která je volební. Nakonec popřál všem delegátům hodně zdaru v jejich práci. 

Zapsala : Dagmar Vysloužilová 

 

 



Ověřili: 

Ing. Libor Dluhoš  

 

 

Dagmar Pipreková 

 

 

Bronislav Schimke 

 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


